
      

 

Protokoll fört vi Sö BF klubbmöte söndagen den 23 april 2023 via Teams 

Närvarande: 

Björn Bergvall-ordförande, Camilla Thörner-styrelsen o KAIK, Johan Rundgren-styrelsen, 

Klas Karlsson-styrelsen o MAC, Tomas Classon-styrelsen, Anna Staflund-Brio, 

Malin Linner-Södertälje, Ronny Pettersson-Södertälje, Peter Dammhag-Force,  

Kent Edin Etuna BK, Mikael Lundqvist-Taggen, Stefan Eriksson- VBK och 

 Göran Johansson-VBK 

1. Ordförande Björn Bergvall hälsade de närvarande välkomna och gjorde genomgång av vad vi skulle    

2. Björn berättade vad som hänt sen senast vi hade ett klubbmöte. Våra DM, utökat ungdomsarbete, 
våran nya hemsida, utbildningar samt våra samarbeten med andra distrikt 

3. Björn redogjorde för SvBF valberedningsarbete och förtydligade att det är mötet som beslutar vilka 
som väljs, så det finns alla möjligheter att föra fram andra kandidater än de som valberedningen 
presenterar 

4. Björn tog upp frågan om motioner till SvBF och meddelade att det fortfarande finns möjligheter att 
komma med motioner som sedan tas upp på SöBF årsmöte den 30 maj i Malmköping. 

5. Styrelsen påminner om vårt årsmöte den 30/5 som även i år hålls i Hotell Malmköping. Boka in 
datumet, ytterligare information kommer inom kort både via mail och på vår hemsida. 
Valberedningen (Mac o KAIK har enligt rapport förslag till de poster som ska väljas, men tar givetvis 
emot andra kandidater. Någon som vill vara med? 

6. Johan redogjorde kort för arbetet i serieutredningen. Här följer sammanfattning av mötets tankar 

De flesta tyckte att tankarna kring Elitserien och Allsvenskan var bra med frågetecken kring att 
farmalag skulle vara exkluderade. Kommer ev nya klubbar som bildas av farmarlag att starta i lägsta 
serien? 

Korta resor är bra, men det känns inte bra att det var för få platser att spela om. Frågan om 
transferfönster och hur det ska fungera behöver förtydligas.  

Risk för att serierna är klara på ett tidigt stadium. Hur ser man på damer i mixade lag samt hur 
samarbetsavtalen kommer att utformas 

 

      Vid protokollet 

      Johan Rundgren 

      2023-04-23 


